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PR OT OKÓŁ Nr XIV 

z odbytej Sesji Rady Gminy Cielądz w dniu 6 czerwca 2008 r. 

Ustawowa liczba radnych 

Radnych obecnych na Sesji 

Radni obecni: 

1. Budek Jarosław 

2. Cieślak Adam 

3. Dewille Tomasz 

4. Herbsztajn Kazimierz 

5. Królak Paweł 

6. Kwaczyński Grzegorz 

7. Machnicka Iwona 

8. Miazga Tadeusz 

9. Michalak Mirosław 

10.Pieczątka Jerzy 

11.Pytka Józef 

12.Owczarek Lech 

13.Stępniak Teresa 

14.Stolarek Lucjan 

15. Wiesława Elżbieta 

- 15 

-15 

Sesję rozpoczęto o godz. 10-tej 

a zakończono o godz. 12,30 

Ponadto udział w posiedzeniu wzięli : 

1. Latek Andrzej 

2. Stolarek Małgorzata 

3. Jarzyńska Grażyna 

4. Łucka Teresa 

-Wójt Gminy 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej Cielądz 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej 

Sierzchowy 

- Dyrektor Publicznego Gimnazjum 

W Cielądzu 
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5. Janina Ciesielska - Sekretarz Gminy 

6. Wiesława Libera - Skarbnik Gminy 

7. Trzcińska Aldona - Kierownik GOPS 

8. Jadwiga Gaćkowska - Kierownik GZEASz 

Przewodniczący Rady Gminy- Kazimierz Herbsztajn stwierdzając 

forum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał otworzył obrady 

XIV Sesji Rady Gminy Cielądz. 

Powitał przybyłych na Sesję radnych oraz zaproszonych gości, następnie 

przedstawił proponowany 

porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu „Budowa 

zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego 

/Wrota Regionu Łódzkiego/. 

5. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Cielądz do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Kraina Rawki" 

6. Zmiany budżetu i w budżecie gminy na 2008 r. - podjęcie uchwały. 

7. Interpelacje. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

Ponadto Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie 

dodatkowych punktów pod obrady Sesji a mianowicie. 

1. Informacja Dyrektorów szkół o ustaleniu projektów organizacyjnych 

Szkół na rok szkolny 2008/2009 jako punkt 4. 

2. Punkt 4 przesunięcie na punkt 5 

3. Punkt 5 na punkt 6 

4. Punkt 6 na punkt 7 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży budynku 

mieszkalnego we wsi Ossowice wraz z działką gruntu stanowiące 

mienie komunalne gminy Cielądz jako punkt 8, 

6. Punkt 7 na punkt 9 

7. Punkt 8 na punkt 10, 

8. Punkt 9 na punkt 11. 
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Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Na posiedzeniu Rady obecni byli przedstawiciele Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oddział w Rawie Mazowieckiej 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił przedstawiciela 

Agencji o przedstawienie informacji - o rejestracji zwierząt i obowiązku 

każdego posiadacza zwierząt zwrócono szczególną uwagę na: 

- konieczność prowadzenia ksiąg rejestracji zwierząt od urodzenia, zakupu, 

aż do zbycia o raz o konsekwencjach wynikających z braku prowadzenia 

ta kich ksiąg 

-konieczność zgłaszania do Agencji rejestracji zwierząt i oznakowania 

- termin rejestracji bydła wynosi 7 dni, 

- termin rejestracji świń wynosi 30 dni. 

Punkt 3. 

Protokół z poprzedniej Sesji został wyłożony do wglądu. Radni do protokółu 

tego nie wnieśli uwag i protokół ten został przyjęty jednogłośnie. 

Punkt.4. 

Następnie Dyrektorzy Szkół przedstawili projekty Organizacyjne Szkół 

- Publiczne Gimnazjum w Cielądzu : 

- zatrudnienie nauczycieli - 20 etatów 

- liczba etatów obsługi - 5 i 1/1 etatu +¼okres grzewczy 

- liczba oddziałów - 6 

- liczba uczni - 173 

- liczba godzin - 320 

- zatrudniono psychologa na 2/12 etatu tj. 2 godziny tygodniowo. 

Szkoła Podstawowa w Cielądzu : 

- liczba etatów nauczycieli - 16,9 

- liczba prac. Administracji i obsługi -5 

- liczba oddziałów - 8 + oddział przedszkolny 
- liczba uczni - 161 + 29 oddział przedszkolny 
- liczba godzin - 304 

- zatrudniono psychologa - 2 godziny tygodniowo 
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Szkoła Podstawowa Sierzchowy 

- liczba etatów nauczycieli -14 

- liczba prac. Administracji i obsługi -4i¾ 

- liczba oddziałów - 6 + oddział przedszkolny 
- liczba uczn i -115 

- liczba godzin - 247 

- zatrudniono psychologa - 2 godziny tygodniowo 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są jakieś pytania do 

Dyrektorów Szkół w sprawie planów organizacyjnych na rok szkolny 

2008/2009. 

Nie zgłoszono żadnych pytań. 

Punkt 5. 

Wójt Gminy poinformował, że zgodnie z ustawą wszystkie jednostki 

Zobowiązane są do wdrażania podpisu elektronicznego U - urząd, 

W związku z powyższym wchodzimy do Wojewódzkiego Systemu 

e-usług Publicznych, wiąże się to z komputeryzacją urzędu programem 

do wdrożenia elektronicznego obiegu dokumentów wspólne działanie umożliwi 

pozyskanie środków finansowych na to zadanie, ale musimy zaplanować własny 

udział w wysokości 15 %, w związku z powyższym zachodzi konieczność 

podjęcia uchwały o przystąpieniu do projektu „Budowa Zintegrowanego 

Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego /Wrota Regionu 

Łódzkiego/ 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt Uchwały w w/w sprawie 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIV /74/2008 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 6. 

-Pan Libera Piotr poinformował zebranych o Stowarzyszeniu Krainy Rawki. 

- W związku ze zmianą ustawy z dnia 7 marca 2007 r. o wspieraniu rozwoju 

obszarów wiejskich z udziałem Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 

Rozwoju Obszarów Wiejskich osoby prawne w tym, jednostki samorządu 
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Terytorialnego, mają możliwość przystąpienia do Lokalnej Grupy Działania w 

charakterze członka zwyczajnego. 

W ramach Ledar-a będzie wspierana działalność Lokalnych Grup Działania 

W tym realizowane przez nie projekty współpracy. 

Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania „Kraina Rawki11 zostało powołane w 

2006 r. w celu realizacji programu Ledar+, którego celem jest szeroko 

rozumiany rozwój obszarów wiejskich. 

O IO 

Stowarzyszenie działa na ternie gmin: Biała Rawska, Cielądz, Kowiesy, Rawa 

Mazowiecka i Regnów. Do stowarzyszenia przystąpi również gmina Sadkowice. 

Planowana składka członkowska dla jednostek Samorządu terytorialnego to 

20 OOO zł. rocznie. 

W ramach programu Led ar zostały wykonane dokumentacje na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Cielądz. 

- Stępniak - interesuje mnie pozyskanie środków finansowych na adaptację 

budynku strażnicy na świetlicę. 

- Libera - można zgłosić wniosek, ale czy będą pieniądze. 

- Pieczątka - co dalej z budową oczyszczalni, są dokumentacje a dalej nic się nie 

dzieje. 

- Libera Piotr- obecnie brak jest środków finansowych na realizację budowy 

tych oczyszczalni, ale jeżeli ktoś ma pieniądze, gdzie zrobiona jest 

dokumentacja może we własnym zakresie realizować budowę. 

-Wójt Gminy-obecnie są środki na realizacje projektów miękkich a brak 

środków na realizacje zadania. Być może będą jakieś pieniądze na realizację 

tych zadań. 

Obecnie proszę o podjecie uchwały o przystąpieniu Gminy Cielądz do 

Stowarzyszenia Kraina Rawki. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały 

o przystąpieniu Gminy Cielądz do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

,, Kraina Rawki,, 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 

Uchwała Nr XIV/ 75/2008 stanowi załącznik do protokołu. 
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- Wójt Gminy- informuję , że w dniu 18 czerwca 2008 r . odbędzie się Walne 

„Lidera" musimy zgłosić czterech członków na walne w związku z tym 

proponuję następujące osoby : 

- Kazimierz Herbsztajn - przewodniczący Rady Gminy 

- Andrzej Latek - Wójt Gminy 

- Libera Piotr - pracownik Urzędu Gminy 

- Kwapisz Adam - ,, 

Radni jednogłośnie poparli w/w kandydatury. 

Punkt 7 

Skarbnik Gminy- Wiesława Libera przedstawiła zmiany budżetu i w budżecie 

gminy na rok 2008. dotyczą one : 

- zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 60 OOO z przeznaczeniem na 

Modernizację drogi w Komorowie zgodnie z zawartą umową Nr 172/RO/2008 z 

Zarządem Województwa. 

- przeznaczenia środków na składkę na Stowarzyszenie Lokalna Grupa 

Działania„ Kraina Rawki" w kwocie 20 OOO zł. 

- przeznaczenia środków na budowę zintegrowanego systemu e-usług 

Publicznych Wojew. Łódzkiego /Wrota Regionu Łódzkiego/ 

Przewodniczący Rady Gminy- przedstawił projekt Uchwały 

O dokonaniu zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2008. 

Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni 

Uchwała Nr XIV/76/08 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 8 

Wójt Gminy- Pani Janeczek Anna nauczycielka w Ossowicach 

złożyła podanie o kupno budynku w którym zamieszkuje. W związku 

z podjęta decyzja o sprzedaży budynków szkoły w Ossowicach , wydzielono 

działkę pod budynkiem w którym zamieszkuje w/w, budynek jest taki 

jaki był w Cielądzu, wymaga remontu, a o ile jest w/w zainteresowana kupnem 

tego budynku wraz z działką, uważam że należy podjąć uchwałę o sprzedaży 

w/w budynku. Po podjętej uchwale zlecimy rzeczoznawcy wycenę tego 

budynku, o cenie i warunków sprzedaży poinformujemy radę. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały 

o sprzedaży budynku we wsi Ossowice 

Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni 

Uchwała Nr XIV/ 77 /2008 stanowi załącznik do protokółu. 
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Punkt 9. 

- Dewi Ile - jak wygląda sprawa zasiedzenia wykupionego gruntu od Banaszka 

na drogę przez łąki, 

- Kwaczyński-oczyszczenie odrostów i chwastów- przy drodze aleje 

Lipowe skrzyżowanie Wachowicz-Kacprzak, 

- Machnicka Iwona - usunięcie odrostów i chwastów przy drodze 

Wojewódzkiej i wjeździe na moją posesję. 

- Stępniak Teresa - wykoszenie poboczy dróg powiatowych - odrosty 

drzew i chwasty, wykoszenie poboczy dróg powiatowych - odrosty 

drzew i chwasty, 

Punkt 10. 

Wójt Gminy- poinformował zebranych o bieżącej realizacji zadań : 

- obecnie w Urzędzie trwa kompleksowa kontrola z RIO, 

- ogłoszono przetarg na wykonanie drogi Niemgłowy 

- Wystąpiono do WFOŚ z wnioskiem o umorzenie części pożyczki 

przeznaczenie tych środków na termodernizację budynku Urzędu Gminy 

obecnie może być umorzone tylko 17,5 % 

- pozwolenie na budowę dokończenia wodociągów sierpień - październik, 

obecnie dokumentacja jest na ukończeniu, 

- złożony został wniosek mieszkańców o wodociąg ze Stolnik , którzy mieszkają 

za torami kolejowymi, istnieje możliwość budowy tego wodociągu od Żdżar. 

Gmina Nowe Miasto umożliwia nam dostęp do wodociągu po wybudowaniu, 

jednak pod warunkiem wpłaty 20 OOO zł. wyłącznie za pozwolenie, obecnie 

jest opracowana dokumentacja budowy tego wodociągu do wsi Żdżary, jednak 

dalej byśmy musieli opracować dokumentację, wybudować na terenie gminy 

Nowe Miasto odcinek około 800 mb a później na naszym terenie, w związku 

z powyższym uważam, że obecnie jest to niemożliwe, ze względu na bardzo 

wysokie koszty budowy tego odcinka, a dostarczona woda byłaby tylko 

do dwóch mieszkańców naszej gminy, jeżeli zajdzie konieczność może w inny 

sposób będziemy starali się rozwiązać problem zaopatrzenia w wodę dla 

tych mieszkańców. 

- informuję również wszystkich zebranych, że w dniu 8 czerwca 2008 r. 

tj. w niedzielę o godz. 16-tej w świetlicy Urzędu Gminy w Cielądzu odbędzie się 

spotkanie dotyczące integracji społecznej, będzie obecny Pan Lisowski 

z Urzędu Marszałkowskiego, który zapozna nas z jakich środków i na jakie cele 
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będzie można pozyskać środki finansowe w zakresie Programu Problemów 

Społecznych - zapraszam wszystkich do uczestnictwa w tym spotkaniu, 

aby można było później wpracować potrzeby i składać wniosek o 

dofinansowanie zaplanowanego wniosku. 

- Informuję zebranych w dniu 29 czerwca w niedzielę odbędzie się w Cielądzu 

piknik rodzinny i zapraszam wszystkie sołectwa do uczestnictwa w tym pikniku, 

Przygotowanie regionalnych potraw i wystawieniu ich w swoich stoiskach, 

- będą występy dzieci szkolnych, jak również występ zespołów z Cielądza i 

Stolnik dla zespołów będzie przygrywała kapela podwórkowa z Brzozowej. 

- zaprosiliśmy również klauna, występ klauna będzie w godz. Od 14-tej do 19-tej 

- będzie wesołe miasteczko, 

- będą zorganizowane rozgrywki, 

- będzie występował zespół Weekend i Szanel, 

- organizacją zajmuje się Pan Kwapisz Adam. 

- Pani Libera Wiesława - Skarbnik Gminy , że od ostatniej Sesji wydano dwa 

Zarządzenia Wójta : 

- zwiększenie wydatków - o kwotę 113 758 zł- z przeznaczeniem na dopłatę 

paliwa, 

- zwrot wypłaconej odprawy emerytalnej na kwotę 16 861 zł. dla kierownika 

USC, 

- zwiększenie o kwotę 6580 na sfinansowanie nauczania języka angielskiego, 

- zwiększenie na dofinansowanie programu „pomoc państwa w zakresie 

dożywiania„ o kwotę 3919 zł, 

-zwiększenie na dofinansowanie pracodawcom kosztów przygotowania 

zawodowego młodocianych pracowników o kwotę 8 081 zł. 

- Machnicki Andrzej - mieszkaniec Cielądza dlaczego ośrodek Zdrowia 

w Cielądzu nie ma podanej informacji o cenach usług za badanie krwi, cukru, 

leczenie zęba i innych, 

- pracownicy GOPS przychodzą robią wywiady u mnie i każą mi podpisać 

a tak naprawdę nie wiem co podpisuję, 

- w Cielądzu brak jest publicznej toalety dla niepełnosprawnych . 

Punkt 11. 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad, zakończono obrady 

XIV Ses·i Rady Gminy Cielądz. Pt I v, , t, 
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